
Van:

pa

Onderwerp: RE: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

Datum: woensdag 23 september 2020 15:36:00

Oeps, was vergeten de collega’s in de CC te zetten, maar hierhij alsnog. Handig om te weten,

voor het geval de ADR hierover vragen stelt

van:

Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:34

Aan: INEEEEETR) <BEKECIR minvws.nl>

Onderwerp: RE: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

HiIEEE

Dank voorje toelichting! Geeft duidelijkheid.

lk sla deze mail op in het dossier van het coronadashboard op de O-schijf en zet een paar

collega’s in de CC, zodat zij dit ook weten.

Mocht de ADR bij de jaarafsluiting (of eerder) hier nog vragen over hebben, kunnen ze deze mail

hiervoor raadplegen.

Dank voorje hulp!

Groet,

Van:IEEE)< minvws.nl>

Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:19

Aan: <EEEminvws.nl>

Onderwerp: RE: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

Ha EXECS

Nee, het ging om twee verschillende tests van designs. Het eerste onderzoek ging om de

regiopagina’s, en de tweede over de pagina ‘landelijk’. Het prijsverschil zit ‘m in de grootte van

de onderzoeksvraag. Het onderzoek van 8-11 sept was de kleinste van allemaal {dus de minste

vragen) en kostte dus de minste tijd. Ook kon daar deels gebruik worden gemaakt van wat er

eerder al was opgezet, dus in die zin zou je het wel kunnen zien als herhaalonderzoek. Qua

inhoud klopt dit alleen niet.

Groet,
ERE

van: [IEEE<Iminvws.nl>

Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:07

Aan: IEEEECSN) <BNERECIN minvuis.nl>
Onderwerp: RE: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

i ENE
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Ja, dit lijkt het ontbrekende voorstel te zijn. Nog wel even een checkvraag: ik lees weinig verschil

tussen dit onderzoek (8-11 september) waarin 2 designs worden onderzocht en het eerder

uitgevoerde onderzoek (27-28 augustus) waarin ook 2 designs zijn onderzocht.

Omdat de kosten van het onderzoek van september lager zijn dan die van augustus, denk ik dat

het om een vervolgonderzoek gaat, maar voor de volledigheid wil ik het even bij je checken, voor

het geval er later vragen over komen (hijvoorbeeld bij de jaarafsluiting).

Kortom, klopt het dat het onderzoek van september een vervolg is op het onderzoek van eind

augustus?

Alvast dank voor je reaclie!

Groet,

van:EEC) BERET minvws.nl>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 14:48

Aan:IEEE) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

oIEEE

Zie bijlage, dit zou het ontbrekende voorstel moeten zijn.

Groet ERIE

Van:IEEE) < minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 22 september 2020 16:50

Aan: IENEEETNEN) minvws.nl>

Onderwerp: Toch nog een vraagje over de onderzoeken van Nederland denkt mee

HiEEE]

Sorry, bij het archiveren van de documenten voor de ADR (om te voorkomen dat er bij de

jaarafsluiting gedoe gaat ontstaan), ben ik de verschillende documenten aan het archiveren. Nu

dacht ik dat ik er gisteren uit was, maar nu begrijp ik het toch niet goed.

Bijgevoegd zijn 3 documenten die ik heb over de onderzoeken van ‘Nederland denkt mee’. Het

word-document met het voorstel voor het design escalatiekaart is duidelijk.

Daarnaast heb ik 2 pdf-bestanden, eindigend op V2 en V3 en zelf dacht ik dat het 2 verschillende

onderzoeken zijn, maar wanneer ik de voorstellen beter lees, lijkt het er op, alsof ze over

hetzelfde onderzoek gaan, waarbij V3 de uitgebreide versie van V2 is.

Klopt dat, of zijn V2 en V3 toch verschillende onderzoeken?

En als V2 en V3 hetzelfde onderzoek blijken te zijn, ben ik nog ap zoek naar het 3% onderzoek van

‘Nederland denkt mee’'.....
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Hopelijk kan je mij duidelijkheid geven.

Groet,


